
 
 

Ing. Lukáš Hlavatý, kandidát do studentské komory Akademického senátu FEI VŠB-TUO.  

 

O mé osobě. 

• V letech 2017–2020 jsem studoval obor Řídicí 

a informační systémy na katedře kybernetiky 

a biomedicínského inženýrství. V toto oboru jsem 

pokračoval i na navazujícím studiu, které jsem 

dokončil v roce 2022 s červeným diplomem. 

 

• Nyní jsem student 1. ročníku doktorského 

studijního programu Kybernetika na katedře 

kybernetiky a biomedicínského inženýrství. 

 

• Ve svém volném čase se zajímám se o moderní 

technologie, rád zahradničím, chovám 

hospodářská zvířata, plavu a s kamarády hraju 

squash i nohejbal. 

 

 

Čeho chci dosáhnout?  

• Detailněji informovat studenty o stipendiích a zajímavých finančních ohodnoceních 

při zapojení do grantových soutěží a následném spravedlivém rozdělování financí. 

  

• Chci zvýšit motivaci studentů k podílení se na zlepšování úrovně výuky pro jejich 

nástupce např. formou zpětné vazby pro inovování a zpracování náplní cvičení včetně 

semestrálního projektu. 

 

• Zkvalitnění, modernizování a vylepšení výuky a náplně některých předmětů tak, aby 

náplň korespondovala s moderními metodami a znalostmi vyžadovanými v technické 

praxi. 

 

• Zvýšení informovanosti studentů o dění na FEI, o možnostech spolupráce na 

projektech s finančním ohodnocením při zpracování bakalářských a diplomových 

prací. 

 

• Rozšíření nabídky v bufetu FEI. 

 

Jestli máte jakékoliv dotazy, neváhejte se na mě obrátit na lukas.hlavaty@vsb.cz. 
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